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    ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS 

                                                       P R O T O K O L S 

2024. gada 21. maijs                                                                               Nr. 71/2024 

 

Sēdē piedalās 9 deputāti: Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Gundars Jankovs, Guntis 

Kampe, Vita Paulāne, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, Lelde Sturme, Raimonds 

Fūrmanis 

 

Sēdē nepiedalās 1 deputāts: Signe Grūbe  

 

Administrācijas darbinieki: Projektu nodaļas vadītājs - departamenta direktora vietnieks 

Dina Vārslavāne, deputāts Irēna Krote, deputāts Rita Riekstiņa-Dolģe, Teritorijas 

plānotājs Lelde Vītola, Telpiskās attīstības plānotājs Solvita Gredzena, Telpiskais 

attīstības plānotājs Anna Alvīne Vītola, deputāts Jevgēnijs Sergejevs, Attīstības 

plānošanas departamenta direktors Linda Čakše, Attīstības un plānošanas nodaļas 

vadītājs -departamenta direktora vietnieks Sandra Čakāne, Vecākais jurists Irēna 

Jurisone, Jurists Dace Malnača, Vides speciālists Jānis Blaus, Inženiertīklu inženieris 

Kaspars Neilands, Izpilddirektors Maksims Griščenko 

 

Uzaicinātās personas: iedzīvotāju pārstāvji - J.Roze, Ģ.Urbanovičs (2.§), Kapitālsabiedrība 

SIA “Vilkme” valdes loceklis Aigars Vītols (2.§), SIA “Vides resursu centrs” pārstāvis 

Guntars Levics (3.§), iedzīvotāji (3.§), SIA “Getliņi EKO” pārstāvji Imants Stirāns un 

Lilija Dukaļska (3.§) 

  

Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Guntars Kniksts 

 

Protokolē: komitejas sekretāre Ingrīda Apsīte  

Videokonferenci nodrošina IT un IS speciālists Ralfs Dāle 

 

Sēde sākta: plkst. 15:03 (atklāta sēde, videokonference) 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par darba kārtības apstiprināšanu 
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2. Informatīvs jautājums par situāciju Kākciemā (iedzīvotāju iesniegums) 

3. Informatīvs ziņojums par SIA “ Vides resursu centrs” reģenerācijas stacijas projekta statusu 

un virzību 

 

1.§ 

Par darba kārtības apstiprināšanu 

Ziņo G.Kniksts Darba kārtībā 2 informatīvie jautājumi 

Par darba kārtības apstiprināšanu balso: 

"PAR"  -  

9 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Gundars Jankovs, Guntis 

Kampe, Guntars Kniksts, Vita Paulāne, Atis Senkāns, Raimonds 

Fūrmanis (mutiski), Pēteris Salenieks(mutiski)) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Apstiprināt darba kārtību 

 

Plkst.15:08 sēdei pievienojas deputāte Lelde Sturme. 

 

2.§ 

Informatīvs jautājums par situāciju Kākciemā (iedzīvotāju iesniegums) 

Ziņo G.Kniksts 

Inženiertīklu inženieris K.Neilands informē par Kākciema ūdenssaimniecības problēmas 

iespējamiem trim risinājumiem (skatīt pielikumu). 

Iedzīvotāju pārstāvji izsaka savu viedokli par izveidojušos situāciju un piedāvātajiem risinājumiem. 

SIA “Vilkme” pārstāvis A.Vītols – par normatīvo aktu ievērošanu un savu skatupunktu problēmas 

risināšanā.  

Deputātu diskusijas par vēsturisko situāciju, par izmaksām, dotācijām un līdzekļu piesaistīšanu. 

R.Gremze ir iesniegusi priekšlikumu:  

Ņemot vērā, Ropažu novada Ropažu pagasta Kākciema ūdenssaimniecības infrastruktūras 

sakārtošanas aktualitāti, kas vairākkārtīgi ir aktualizēts, bet nav nonācis līdz reālam jautājuma 

risinājumam, aicinu iekļaut lemjošajā daļā – 1. Veikt grozījumus Ropažu novada investīciju 

plānā punktā Nr.92 R-2022-0005 (18) Ūdenssaimniecības infrastruktūras attīstība Kākciemā 

Ropažu pagasts Izbūvētas notekūdeņu attīrīšanas iekārtas un dziļurbums Kākciemā. (121) 

nosakot to kā PRIORITĀRO projektu 2024.gadā 2. Uzdot izpilddirektoram veikt nepieciešamās 

darbības projektēšanas darbu veikšanai, lai 2025.gadā varētu realizēt būvniecību (t.sk.darba 

uzdevuma sagatavošana, iepirkums, u.c.) 3. Finansējumu projektēšanai 2024.gadā paredzēt no 

DRN budžeta līdzekļiem (pārskatot esošās budžeta aktivitātes) 4. Paredzēt 2025.gada budžetā 

būvniecību no DRN budžeta sadaļas. 5. Atbildīgais par lēmuma izpildi izpilddirektors. 

 

G.Kniksts – šis ir informatīvais jautājums, bez lemjošās daļas.  
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Uz nākamo Attīstības komiteju sagatavot lēmumprojektu ar konkrētiem aprēķiniem un 

piedāvājumu, informējot iedzīvotājus par jautājuma izskatīšanu. 

 

 

3.§ 

Informatīvs ziņojums par SIA “ Vides resursu centrs” reģenerācijas stacijas projekta 

statusu un virzību 

SIA “Vides resursu centrs” pārstāvis G.Levics informē par Atkritumu reģenerācijas stacijas 

projekta aktuālo informāciju – par saņemto ietekmes uz vidi novērtējumu, par komunikāciju ar 

iedzīvotājiem un pieredzes braucienu uz Franciju, par uzņēmuma Gren paziņojumu par plāniem 

Aconē būvēt reģenerācijas staciju. 

Deputātu diskusijas, iedzīvotāji izsaka savu viedokli un uzdod jautājumus. G.Levics atbild uz 

jautājumiem. 

 

G.Kniksts iesaka SIA “Vides resursu centrs” rīkot sanāksmes ar iedzīvotājiem, lai sniegtu atbildes 

uz jautājumiem. 

 

 

Nākamā Attīstības komitejas sēde – 2024.gada 4.jūnijā, plkst. 15.00. 

 

Komitejas priekšsēdētājs ____________________________Guntars Kniksts 

 

Komitejas sekretārs   ______________________ Ingrīda Apsīte 

 

Sēdes slēgta:  16:55 

 
 


